
Víte, co je nového? Školní noviny letos

získaly 13. místo v celostátní soutěži.

A víte, co není nového, co platí už

dlouho? Jsme na redaktory všichni moc

pyšní, a to z několika důvodů. Jednak

protože tak malé děti vytváří noviny jen na

několika školách v České republice. Také

proto, že noviny mají u svých čtenářů

obrovský ohlas. A hlavně i proto, že

redaktoři se u nás spoustu věcí naučí a je

radost sledovat jejich posun.

V poslední době jsou to například

komiksy! Máme jich takovou zásobu, že s

nimi máme speciální plán ☺. Nechte se

překvapit…
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Ahoj!
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Zprávy

Rozhovor s …

• V sobotu 5. 11. se slavnostně otevřel park 

U Pasáčka a Zelená stezka jaderným 

údolím.                                             -dud-

• 7. 11. jela 3. A do divadla V Dlouhé na hru 

Líná babička.                                        -lis-

• Pan učitel Zdeněk Dýčka bude 

dlouhodobě nepřítomen ze zdravotních 

důvodů a budou za něj trvalé zástupy 

ostatních učitelů.              -lud- -dod- -pud-

• Rybářský kroužek povede dočasně Petr 

Moravec.                                            -pup-

• Ve čtvrtek 10. 11. se konal svatomartinský 

průvod. Šlo se od školy, kde bylo 

vystoupení o sv. Martinovi, až k hřišti u 

paneláků. Průvod celou dobu vedl sv. 

Martin na bílém koni.                -pud- -dod-

Foto: obec Husinec-Řež

Martinou Vomáčkovou, 

třídní učitelkou 5. A a bývalou asistentkou 

a vychovatelkou

Proč jste z naší školy na chvíli odešla?

Já bych řekla, že jsem se potřebovala 

nadechnout, nasbírat novou inspiraci.

Proč jste se rozhodla na školu vrátit na 

pozici asistentky?

Bylo to zase něco nového. Řekla jsem si, že 

v té škole už jsem vyzkoušela všechno, ale 

ještě ne roli asistentky. Jsem za to ráda. Teď 

se dokážu vcítit do rolí asistentek a když je 

něco trápí, tak vím, o čem mluví.

Co vám vyhovovalo víc, práce družinářky, 

asistentky nebo učitelky?

Každá ta pozice měla něco svého, hezkého. 

Nedokážu říct, co bylo to nej… Tohle je 

hezké, práce s páťáky mne hodně baví, 

vlastně to ani není práce, je to zábava. Ale 

ona i ta asistentka, to bylo taky zábavné. 

V každé práci bylo něco hezkého.

Co musí umět družinářka a co asistentka?

Paní asistentka tam má paní učitelku, která 

má hlavní zodpovědnost. Takže když paní 

asistentka udělá průšvih, pořád je tam paní 

učitelka, která to může napravit 😊. A 

družinářka to má složitější v tom, že spoustu 

času tráví venku s dětmi. A já jsem měla vždy 

o děti strašný strach, jestli se jim venku něco 

nestane. Pamatuju si to i jako dítě, že jsme 

vymýšleli různé blbiny, ale z pozice 

vychovatelky to člověk vnímá trošku jinak.

Učila jste někdy i na jiné škole?

Nemůžu říct, že na škole, ale v jiných 

organizacích taky.

V jakých organizacích jste učila?

Vyzkoušela jsem si práci v Národním ústavu 

duševního zdraví v Klecanech. Když jsem 

byla na mateřské, zrovna tam zřizovali 

dětskou skupinu, což je taková firemní školka 

pro malé děti. Tam se děti každý den střídaly. 

Byly to třeba děti doktorů a sestřiček, kteří 

když šli do práce, tak tam své děti dali. Tam 

jsem si vyzkoušela roli učitelky a bylo to taky 

zajímavé. A zkusila jsem si vlastně i roli 

architekta, protože jsme tu třídu museli celou 

vybavit.

Učila jste někdy angličtinu?

Neučila, nicméně s angličtinou jsem se pořád 

setkávala. Je to super, umět další jazyk.

Jaké cizí jazyky umíte?

Tolik jich zas neumím, ale angličtina mi 

strašně pomohla v životě. Obdivuju lidi, co 

umí víc než dva jazyky.

Víme, že se věnujete windsurfingu. Kde 

tohoto koníčka provozujete? 

Windsurfing jsem začala s mým manželem. A 

nejsem žádný odborník, spíš se k tomu občas 

dostaneme. Jedeme na vodu, většinou na 

pískovnu Mlékojedy. Plánovali jsme jet na 

Nechranickou přehradu, ale letos se nám to 

nepodařilo. Já jsem takový začátečník, spíš 

manžel by vám řekl, jak to funguje 😊.

Hrajete volejbal s nějakým týmem? Jak 

často a kde hrajete? 

Volejbal je aktivita, kterou dělám nejvíc, baví 

mě to, člověk se odreaguje. Ještě vloni jsme 

hrávali třikrát týdně, střídal se volejbal 

v tělocvičně, venkovní volejbal a 

beachvolejbal, ten mě hodně baví. To se 

hraje na písku a tam si člověk tolik neublíží. 

Teď chodíme hrát do takové menší 

sokolovny.

Máte domácí mazlíčky?

Měli jsme, ale nemáme, protože hodně 

cestujeme. Bylo by to náročné.

A jaké mazlíčky jste měli?

Králíčka a holuby.

Nebudete z naší školy zase odcházet?

(Smích). Já to beru tak, že každý den přináší 

člověku něco nového a už jsem se zařekla, 

že nikdy nebudu říkat  slovo „nikdy“ 😊. 

Protože člověk nikdy neví 😊.

Děkujeme za rozhovor.

Rozhovor připravili: 

Anička V., Luisa J., Daniel Š., Michal Š., 3. A, 

Anna F., Daniela V., Linda M., Kryštof F., 

Pavlína K., 4. A, Dorotka P., Luděk H., 5. A

Foto: Radka Vokatá, Anička V., 3. A

V průběhu rozhovoru

Společná fotka po rozhovoru

Stříhání pásky U Pasáčka
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Listopad

V listopadu spadá listí, 

v listopadu fouká vítr, už je 

zima, už je mráz.

Miky, Dany, 3. A, Daniela 4. A

Vtip

Pepíčku, proč děláš tak dlouhé 

kroky? Protože mám nové boty 

a máma mi nařídila, ať je 

šetřím.

Básnička

Na svatého Martina už nám 

zima začíná.

Anička, 3. A, Dorotka 5. A

Nabitá sobota v Husinci a Řeži

V sobotu 5. 11. připravila obec několik akcí, 

které na sebe navazovaly. Dopoledne se 

otevíral park U Pasáčka a odpoledne Zelená 

stezka jaderným údolím.

Dopoledne U Pasáčka zahájil kejklíř Honza, 

se kterým jsme udělali rozhovor. Ten, kdo 

chtěl, mohl se zúčastnit žonglérského kurzu. 

Po vystoupení přestřihly přítomné děti pásku a 

tím byl park slavnostně otevřen. SPŠ připravil 

pro děti stánek s malováním na kamínky, obří 

bublifuky a opičí dráhu.

Ve dvě hodiny odpoledne odstartoval 

orientační běh z Polepšovny ducha. Trasa 

vedla Zelenou stezkou jaderným údolím a 

zakončení opět vedlo do Polepšovny ducha. 

Na trase bylo připraveno deset kontrol, kde si 

běžci cvakali kleštičkami do své mapy dírky. 

Účastnilo se spousta dětí a tři dospělí. Běžci 

dostali za odměnu fidorky a opět se 

přestříhávala páska. Na přestřižení pásky se 

všichni přesunuli k lesní školce a na cestě 

vedle výběhu koní se slavnostně otevřela 

Zelená stezka jaderným údolím.

Večer se všichni veselili v Polepšovně 

ducha s písničkami a kytarou. Doufáme, že se 

všem bude stezka a park líbit tak, jako se nám 

líbil zahajovací den.

Rozhovor s kejklířem Honzou

Jak dlouho děláte hraní divadel?

Už asi sedm let.

Baví vás to?

No jasně!

Kde jste se naučil žonglování?

Já jsem chodil do dramaťáku a potom jsem 

začal dělat ohnivé show a od toho byl už 

jenom kousek naučit se žonglovat.

Děláte show a divadla jen v Česku?

Jezdím i do Německa, do Rakouska a na 

Slovensko.

Proč jste chtěl dělat tuhle práci?

Ono se to nějak vyvinulo. Já jsem na střední 

škole myslel, že budu právník, ale pak mě to 

přešlo a chtěl jsem dělat divadlo.

Reportáž, rozhovor: Luisa, 3. A, Anička, 

Kryštof, Linda, Pavel, Pavlína, 4. A, Luděk, 

Dorotka, 5. A 

Foto: Anička F., 4. A

Kejklíř Honza v akci
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